

發佈日: 2021年8月25日

張貼至: 2021年9月30日



C202100717a02_ODN

260

提早尾班車時間

Service Hours adjustment

為配合巴士路線計劃，由2021年8月30日(星期一)起，上述路線每日之尾班車開出時間將提早至晚上9:00，詳情如下：

To facilitate Bus Route Planning Programme, with effect from 30 August 2021 (Monday), the last departures of the captioned route will be **advanced to 9:00pm daily**. Details are as follows:

1. 每日由中環（交易廣場）開出之尾班車時間提早至 晚上9:00。
The last departure from Central (Exchange Square) daily will depart on 9:00 pm.
2. 每日由赤柱開出之尾班車，提早至晚上9:00 由 赤柱監獄 開出（經赤柱村總站）。
The last departure from Stanley daily will depart from Stanley Prison on 9:00 pm (via Stanley Village bus terminal).

本路線服務時間以外，乘客可選乘 路線6 或 使用以下新增之八達通轉乘優惠：
Outside the operating hours of this service, passengers may choose route 6 or use the new Octopus Bus-Bus Interchange concessions as follows:

方向 Direction	第一程 1 st Leg	轉乘地點 Interchange Location	第二程 2 nd Leg	總收費 Total fare
往中環 To Central	73 往數碼港 To Cyberport <i>*淺水灣海灘或之後上車</i> <i>*board at or after Repulse Bay Beach</i>	香港仔隧道 收費廣場 Aberdeen Tunnel Toll Plaza	70 75 90 97 往中環 To Central	\$7.7
往赤柱 To Stanley	70 75 90 97 往南區 To Southern District	黃竹坑新圍 Wong Chuk Hang San Wai	73 往赤柱 To Stanley <i>*淺水灣海灘或之前下車</i> <i>*alight at or before Repulse Bay Beach</i>	\$7.7

敬請留意。 Thank you for your attention.

營運部 (港島) 啟
Operations Department (Hong Kong Island)
DK/acc

